



HSK/HSKK居家网络考试举行及报名日期

凯拉尼亚大学孔子学院将于10月30日举行HSK/HSKK居家网络考试。

请决定参加本次居家网络考试的考生在**10月9日前**在凯大孔院报名,填写报名表,发邮件至邮箱: hskuok2022@gmail.com

10月9-12日凯大孔院考点组织考生测试电脑和网络是否达标,达到居家网络考试标准的考生:

- 1) 在指定银行账户完成缴费,将收据扫描给凯大孔院;
- 2) 登录www. chinesetest. cn注册,完成在线报名。在线报名截止时间10月13日

若提供虚假信息,将取消考试成绩。

HSK/HSKK居家网络考试类型

本次考试包括,



汉语水平考试 (HSK)

HSK 1级

HSK 2级

HSK 3级

HSK 4级

HSK 5级

HSK 6级



汉语水平口语考试 (HSKK)

HSKK 初级

HSKK 中级

HSKK 高级

2022年10月30日的 HSK/HSKK居家网络考试有以下要求:

- 1. 报考HSK 3级的考生必须同时报考HSKK初级, 不能只报考HSK3级。
- 2. 报考HSK 4级的考生必须同时报考HSKK中级, 不能只报考HSK4级。
- 3. 报考HSK 5级和 HSK 6级的考生必须同时报告HSKK高级, 不能只报考HSK 5级或HSK 6级。
- 4. 报考HSK 1级和 HSK 2级的考生可以不同时报考HSKK初级的考试, HSKK考试可以单独报考。







HSK/ HSKK Online Chinese Home Edition Examination & Registration Dates

Confucius Institute at University of Kelaniya will hold **HSK/HSKK** Online Chinese Test (**Home Edition**) on *30th of October 2022*.

The applicants please first register at Confucius Institute at UOK <u>before 9th</u> <u>October</u>, send the application form to <u>hskuok2022@gmail.com</u>, Confucius Institute will check whether the applicants' computer, software configuration and network meet the exam requirements on 9th -12th of October.

For those who have met the online exam requirements:

- pay the fee for HSK/HSKK exam to the designated bank, scan the payment receipt and send it to Confucius Institute of UOK.
- sign in <u>www.chinesetest.cn</u> and complete the online registration *before 13th of October 2022*. If false information is provided, the test result will be cancelled.

HSK/HSKK Online Chinese Home Edition Exam Test Types

This Exam includes,





HSK Speaking Test (HSKK)

HSK Speaking Test

汉语水平口语考试

HSKK (Beginner Level)

HSKK (Intermediate Level)

HSKK (Advance Level)

Chinese Proficiency Test (HSK)

HSK Level 1

HSK Level 2

HSK Level 3

HSK Level 4

HSK Level 5

HSK Level 6

Besides, the HSK/HSKK online test (Home Edition) on the 30th of October 2022 has the following new requirements.

- Candidates who apply for HSK Level 3 must apply for the HSKK Beginner Level at the same time, not just HSK Level 3.
- Candidates who apply for HSK Level 4 must apply for the HSKK Intermediate Level at the same time, not just HSK Level 4.
- Candidates who apply for HSK Level 5 and HSK Level 6 must apply for the HSKK Advance Level at the same time, not only HSK Level 5 or HSK Level 6.
- 4. (Candidates who apply for HSK Level 1 and HSK Level 2 can only apply for HSK Level 1 or HSK Level 2, and it's not compulsory for them to apply for the HSKK Beginner Level Exam at the same time.
- 5. (Candidates can also only apply for HSKK exam.)



HSK/HSKK Online Chinese Home Edition Exam Registration Requirements

Before registration, please make sure that your system and environment meet the test requirements.

- A computer running Windows 7/10. Screen resolution should be 1366*768 or above. Mac OS operating systems and mobile devices are not supported.
- 2. Network bandwidth should be 20M and speed 150KB/s or above.
- High-definition PC camera (built-in or external; 300,000 pixels or above); the room should be well lit to ensure clear images.
- Mobile phone with camera: Invigilation app should be downloaded onto the phone as directed by the test center.

- HSKK test takers should have good-quality headphones with a microphone, which should be excellent in acoustic insulation and transmission.
- you cannot switch on Bluetooth (neither Bluetooth headset nor USB can be used) when you start the HSK exam client.
- 7. Cross-border registration is not allowed.

Before online registration, please ensure you are able to meet all the above requirements. The test fee will not be refunded if the test environment, test equipment, or other conditions are found to violate the requirements.



If you have any questions, please contact us through

E-mail: hskuok2022@gmail.com

Wish all applicants a good score!

25th of September 2022

Confucius Institute at University of Kelaniya